

Protokoll från möte Nr 4 Musserongångens samfällighetsförening

Tid: 2011-09-05 kl 19.00
Plats: Musserongången 46
Närvarande: Anette Jansson (AJ)
Mikael Harnesk (MH)
Lennart Skoog (LS)
Ola Carlsson (OC)
Petra Attfors Burcher (PA)
Robert Gille (RG)
Robert Nyqvist (RN)



1. Ordföranden öppnade mötet
2. Föregående mötesprotokoll justerades samt dagordningen fastställdes. Nyttillkomna punkter på dagordningen tillfogades.
3. MH redogjorde för det ekonomiska läget. Föreningens kassasaldo per 2011-09-04 var 220000kr.
4. Garage L – Inget nytt att rapportera förutom att tidigare nämnd skrotbil försvunnit.
5. Garage N – Byte av dörr till MC-förråd samt reparation av plåttak till kanotförråd i enlighet med inkomna offerter. Viss målning och avlägsnande av klotter ombesörjdes under fixardagen.
6. Åtgärdslistan gicks igenom. Under fixardagen påbörjades tillverkning av anslagstavlor till respektive torg. Nu har materialet vi väntade på kommit och färdigställande samt montering av dessa har nu skett. Här kommer information om styrelsens arbete återfinnas. Dessa är även tänkta att kunna användas av respektive torgs torgrepresentant samt även för MRG markrepresentant för att nå ut med viktig information till alla boende. Ex info om städdagar, status på upprustning av torget, rutiner för skötsel av torget etc.
7. Övriga frågor:
 - 7.1. Fixardagen – tack till alla som deltog. Mycket blev gjort även om en hel del kvarstår. Anslagstavlor tillverkades, klottersanering samt en hel del städning i garage och på torgen. Dörren i gränden målades. Förråd städades ur och bättringsmålades. Ett antal vändor till återvinningscentralen företogs med det för ändamålet inhyrda släpet. Även rishögen som blev kvar på Pärlantomten forslades bort.
 - 7.2. Torgrepresentanter diskuterades. För att kunna råda bot på informationsflödet som många upplever som bristfälligt inom Mrg är det av största vikt att vi får vetskap om vem som är representant på respektive torg. Många av torgen verkar i nuläget helt sakna denna funktion. De nya anslagstavlorna är en del av det nya informationsflödet. De torg som ej utsett någon torgrepresentant bör för egen skull ordna detta. Även över internet kommer viktig information till de boende återfinnas framöver. Styrelsen återkommer om detta.

- 7.3. P-gruppen har haft ett första möte och påbörjat arbetet med att från grunden ta reda på förutsättningar och behov hos boende på Mrg. Som en del i detta kommer de knacka dörr i området och ta reda på resp hushålls faktiska behov av platser.
- 7.4. Snöröjningsavtalet diskuterades. De andra gångarna har redan ordnat sin upphandling inför kommande säsong men ser gärna fram emot samarbete nästa säsong. HSB har kontaktats men de utför inte uppdrag åt externa kunder. Offert från de som skötte snöröjningen innan ASK tog över finns redan men styrelsen kommer ta fram några ytterligare offerter innan kontrakt inom kort skrivs.
- 7.5. Höststädning – Detta är markrepresentantens ansvar att organisera och vi avvaktar fortfarande information från Jens Möllnitz om när denna ska ske.
8. Nästa styrelsemöte bestämdes till 26 september hos LS Mrg 148 kl 1900.
9. Ordföranden avslutade mötet.

Ordförande

Sekreterare

Anette Jansson

Ola Carlsson